
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané  

dne 4. června 2024 na obecním úřadu v Halži. 

 

Účast:  

Jaroslav Sýkora (Ctiboř), Pavel Ryba (Částkov), František Čurka (Halže), Václav Raba 

(Chodský Újezd), Karel Fišpera (Stráž), Mgr. Silvie Vajskebrová (Studánka), , Ing. 

Pavel Nutil (Planá), Mgr. Petr Vrána (Tachov), Mgr. Jitka Valíčková (Staré Sedliště), 

Stanislav Fišer (Tisová). 

 

  

 

Plné moci k zastupování: 

Kateřina Cibulková (Zadní Chodov) pro F. Čurku 

Ing. Rudolf Kodalík (Bor) pro F. Čurku 

Aurel Ardeleanu (Lom) pro F. Čurku 

 

Nepřítomni: 

Zástupce městyse Chodová Planá 

 

Hosté: 

Ing. Z. Frček, MBA – ředitel VODAKVA, a.s., Karlovy Vary 

 

Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F. Čurka. Konstatoval usnášeníschopnost 

jednání a předložil návrh programu jednání. 

 

Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen. 

 

Program:  

1. Zahájení, schválení programu 

2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy VSO 

3. Závěrečný účet VSO za rok 2023 a zpráva auditora o výsledku přezkumu hospodaření 

4. Schválení auditora hospodaření VSO pro rok 2024 

5. Informace o aktuálním stavu majetku a plánech rozvoje majetku VSO 

6. Různé 

 

2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 

  

 Usn.č.312 – příspěvek na činnost Domácímu hospici Západ, z.s., Tachov – realizováno 

 Usn.č.314 – žádosti o příspěvky VSOZČ a VaK KV  - realizováno 

 

 

Práce předsedy: 

- Vyřízení závěrů členské schůze 

- Žádost o povolení kácení stromů v areálu VDJ Tachov (3x top., 1x bor) 

- Předaudit a audit hospodaření za rok 2023 



- Základnová stanice T-Mobilu – VDJ Bor – demontáž a ukončení nájmu pozemku 

- Příprava členské schůze 

 

 

 

Usnesení číslo 315: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a o 

činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro  13      , Proti   0  , Zdrželo se 0 

 

 

3.   Závěrečný účet VSO za rok 2023 a zpráva auditora o výsledku přezkumu hospodaření 

Závěrečný účet a zpráva auditora byla členským obcím zaslána společně s pozvánkou na 

jednání členské schůze. Současně byly dokumenty zveřejněny na webových stránkách VSO. 

Oznámení o zveřejnění byla vyvěšena na úředních deskách obcí. 

Komentář k návrhu podal předseda VSO. 

Auditorem byla zjištěna závažná chyba, když rozpočet na rok 2023 nebyl schválen v souladu 

se zákonem. Rozpočet byl schválen jako vyrovnaný, když do příjmové části bylo započítáno 

financování 8115 – přebytky z minulých let. 

Doporučuje revokovat usnesení č. 301 z 15.12.2022 a nahradit jej usnesením „Členská schůze 

Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Rozpočet VSO za rok 2023 jako schodkový ve 

výši příjmů 300,- tis. Kč, výdajů 700,- tis. Kč, s krytím schodku ve výši 400,- tis. Kč z přebytků 

hospodaření minulých let (pol.8115).“. 

Chybou nebyla DSO způsobena škoda. V roce 2023 byl pořízen nový účetní program, který 

naviguje uživatele a vylučuje opakování chyby. Rozpočet na rok 2024 byl opět schválen 

v souladu se zákonem. 

 

Mgr. Vajskebrová a Ing. Nutil potvrzují, že ke schválení rozpočtu bylo provedeno chybně a že 

v důsledku chyby nedošlo k finančním škodám. 

 

Usnesení číslo 316: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže revokuje usnesení číslo 301 z 15.12.2022 o 

schválení rozpočtu VSO na rok 2023. 

      Hlasování:  Pro  13     , Proti   0  , Zdrželo se 0 

 

Usnesení číslo 317:  

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Rozpočet VSO za rok 2023 jako 

schodkový ve výši příjmů 300,- tis. Kč, výdajů 700,- tis. Kč, s krytím schodku ve výši 400,- tis. 

Kč z přebytků hospodaření minulých let (pol.8115)         

 

             Hlasování:  Pro  13      , Proti   0  , Zdrželo se 0 

 

Usnesení číslo 318: 



Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje Závěrečný účet VSO za rok 2023 

s výtkou a bere na vědomí zprávu auditora o výsledku přezkumu hospodaření VSO za rok 2023. 

                Hlasování:  Pro  13      , Proti   0  , Zdrželo se 0 

 

Usnesení číslo 319: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá předsedovi VSO ve spolupráci 

s účetní VSO věnovat zvýšenou pozornost přípravě rozpočtu VSO na jednotlivá léta a způsobu 

jeho schvalování. 

                Hlasování:  Pro  13      , Proti   0  , Zdrželo se 0 

 

4. Schválení auditora hospodaření VSO pro rok 2024 

Předseda VSO doporučuje za auditora hospodaření VSO pro rok 2024 Krajský úřad Plzeňského 

kraje. 

 

Usnesení číslo 320: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje auditorem hospodaření VSO pro 

rok 2024 Krajský úřad Plzeňského kraje. 

           Hlasování:  Pro  13      , Proti   0  , Zdrželo se 0 

 

5. Informace o aktuálním stavu majetku a plánech rozvoje majetku VSO 

      Informace podal ředitel společnosti Ing. Zdeněk Frček, MBA: 

- Zprovozněna Sušárna kalů Tachov po odstranění závad 

- Doplnil informaci k územnímu řízení na odpařovací stanici CO2. 

- Zahájeny práce na fasádě a odložené realizaci úpravy vstupu do ÚV Svobodka.  

- Na VD Lučina problémy s výskytem manganu a sinic – řeší ultrafiltrace 

- Zprovozněna FVE na ČOV Bor, připravuje se další stavba 

- Pokračují práce na Zásadách územního rozvoje (finanční podpora od PK) 

- Energie nakupována ve spotových cenách přinesla úspory cca 25 mil. Kč. Převedeny na 

obnovu majetku. 

- Výroba vody a kvalita je ber problémů – ÚV dodává cca 38 l/s a prameniště cca 10m3/h. 

 

Diskuse: 

Mgr. Vrána – požádal Ing. Frčka o propočet nákladů za různé varianty odkanalizování 

místní části Mýto. 

Ryba – Poděkování za pomoc při poruchách na vodovodech provozovaných obcí. 

Raba – David Hanko (Chodová Planá). souvislosti s přípravou TK se potýkají s nezájmem 

obyvatel s připojením. 

Mgr. Vajskebrová – upozornila na povinnost obcí vkládat podklady do DTM. Za členské 

obce plní povinnost Vodakva. 

Fišpera – K vedení DTM zatím nejsou prováděcí pravidla. Nebude to ta tak rychlé. Hlásí se 

spousta firem s nabídkou pomoci. 



 

Usnesení číslo 321: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace k aktuálnímu 

stavu provozu a výhledu rozvoje majetku VSO. 

 

                  Hlasování:  Pro  13      , Proti   0  , Zdrželo se 0 

 

 

 

6. Různé 

Byla provedeno rozpočtové opatření číslo 1/2024 z důvodu změny výše daně z nemovitostí. 

Jednalo se o přesun mezi položkami rozpočtu. 

 

 

 

 

František Čurka 

Předseda VSO 

 


